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Nieuwsbrief 
 

 
 
Beste liberalen, 
 
Het coronavirus heeft in Nederland de 
afgelopen maanden veel teweeggebracht en 
raakt nagenoeg iedereen in de samenleving. Ik 
denk daarbij aan het zorgpersoneel dat 
patiënten met COVID-19 behandelt. Aan de 
horeca die zijn deuren moet sluiten voor 
klanten. En niet in de minste plaats aan de 
mensen die ziek zijn geworden of erger. 
Corona zorgt voor veel veranderingen in ons 
dagelijks werk en hoe we elkaar ontmoeten. 
Het heeft de kern van het verenigingsleven 
geraakt, waar het draait om elkaar ontmoeten en ideeën delen. Maar 
we hebben als VVD ook een verantwoordelijkheid. We zijn een 
regeringspartij, dagelijks vol in de spotlights en geacht het ‘goede’ 
voorbeeld te geven. We hebben gezien en ervaren hoe lastig dat is in 
de praktijk. Inmiddels is het ‘Grapperhausje’ zijn eigen leven gaan 
leiden. Dat willen we niet als VVD. Dus hebben we in maart, kort na het 
ingaan van de ‘intelligente lockdown’ de geplande Liberale Borrel en de 
Algemene Ledenvergadering helaas moeten schrappen. 
We zijn nu ruim zeven maanden verder en hebben als VVD Hoeksche 
Waard onze eigen ervaringen opgedaan met het online 
verenigingswezen. Zo hadden we op donderdag 24 september jl. een 
geslaagd online Meet & Greet event met Tweede Kamerlid Daniel 
Koerhuis. Hij heeft als portefeuille de woningmarkt. En omdat we ons 
als VVD ook druk maken over het tekort aan woningen in de Hoeksche 
Waard leverde dat een boeiende gedachtewisseling op. Het leerde ons 
ook dat je via online van de nood een deugd kan maken en dat we dat 
vaker gaan doen. De fractie van de VVD heeft daarin ook prima zijn weg 
weten te vinden. De vergaderingen van de gemeenteraad zijn volledig 
digitaal. 
  
De coronamaatregelen helaas zijn nog van kracht. Daarom wordt de 
EERSTVOLGENDE ALGEMENE LEDENVERGADERING ook online 
gehouden. En wel op maandag 23 november 2020. Naast de lokale 
bestuurlijke zaken zullen we ook een goede gastspreker uitnodigen om 
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de discussie tussen leden aan te moedigen. 
  
Eerst hebben we in maart 2021 de Tweede Kamerverkiezingen. De 
gemeenteraadsverkiezingen van maart 2022 lijken daarom nog ver 
weg, maar de voorbereidingen zijn bij VVD Hoeksche Waard al 
begonnen. Er moet de komende tijd al flink wat geregeld worden als 
we tegen die tijd een prima programma en kandidatenlijst willen 
hebben! Het doel is helder: in 2022 willen we minstens twee extra 
zetels, een plek in de coalitie en een wethouder. De Hoeksche Waard is 
beter af met de VVD in de coalitie en zo kunnen we onze plannen uit 
het programma realiseren. 
Om dit voor elkaar te krijgen is een goede campagne nodig en veel 
enthousiaste leden. Het bestuur is dan ook verheugd dat Robin Heij de 
campagneleider is geworden en met een team enthousiaste VVD’ers 
een campagnecommissie te vormen. Het campagne plan omvat veel 
acties om de kiezers te bereiken en VVD te laten stemmen. Daarnaast 
richt het plan zich op jullie als leden met de simpele boodschap “Doe 
mee en maak de VVD groot in de Hoeksche Waard”.  
Belangrijk voor de campagne is om te weten hoeveel leden mee 
kunnen doen, hoe ze mee kunnen doen en wat ze belangrijk vinden in 
de Hoeksche Waard. Daarom zijn we gestart met een serie enquêtes en 
hopen we dat zoveel mogelijk mensen meedoen. Immers enthousiasme 
werkt aanstekelijk en maakt dat anderen ook lid willen worden van de 
VVD. Het ledental loopt licht op, en de lat ligt hoger. We zijn blij ons 
nieuwst en tevens jongste lid, Richard Croonenberg (17 jaar) te 
verwelkomen. 
Binnen het bestuur verwelkomen we Hein Noortman. Op de 
eerstvolgende ALV wordt Hein voorgedragen. Hein heeft zijn sporen 
verdiend in het bedrijfsleven en heeft nu tijd en ruimte om actief mee 
te doen. Heel fijn. Hij vervangt Lennart van der Meer, die zich vanwege 
drukte in zijn privéleven heeft teruggetrokken. We danken Lennart 
voor zijn inzet. 
 
De komende periode gaan we meer digitale Meet & Greets houden en 
niet alleen voor eigen leden, maar ook voor geïnteresseerden in de 
lokale liberale zaak. Onze oproep: doe zelf ook mee aan de activiteiten 
en nodig anderen uit om even te komen buurten bij de VVD. 
  
We hopen de komende weken elkaar weer eens te horen of te zien op 
de verschillende platforms. 
  
Voorzitter VVD Hoeksche Waard 
Namens het bestuur 
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Nieuws uit de 

fractie                                  

Terwijl we deze zomer weer voorzichtig 

achter onze pc vandaan kwamen om weer 

fysiek te vergaderen als fractie, is het werk 

binnen de gemeenteraad gewoon digitaal 

doorgegaan. Inmiddels went het aardig, al 

is de dynamiek wel heel anders binnen 

debatten en gesprekken. Helaas zullen we nog een tijd langer digitaal 

ons werk moeten oppakken. Gelukkig is onze betrokkenheid en 

bevlogenheid onverminderd en is de VVD de fractie waar terdege 

rekening mee wordt gehouden, ondanks - of juist dankzij - onze 

oppositierol.  

Verderop in deze nieuwsbrief hebben wij over een aantal actuele 

onderwerpen onze positie toegelicht. Wilt u meer weten? Aarzel niet en 

neem contact met ons op.  

 

Inmiddels zijn we halverwege deze raadsperiode en over 17 maanden 

zijn er weer gemeenteraadsverkiezingen. Gelukkig doen we dan weer 

mee in het landelijke schema van gemeenteraadsverkiezingen. Voor de 

VVD is dat gunstig, omdat we zo meer kiezers kunnen bereiken en een 

hogere opkomst verwacht wordt. Hopelijk houden we landelijk onze 

goede positie vast; dit heeft ook een positief effect op onze rol in de 

Hoeksche Waard. We hebben zeker de ambitie om in een volgende 

periode deel uit te maken van het college. Dat betekent ook dat we daar 

nu al aan werken door goede relaties op te bouwen met de grote fracties, 

gezamenlijk initiatieven te ontplooien en zorgvuldig onze rol als 

grootste oppositiepartij pakken.  

 

Voor de komende periode richten we ons op de begroting die met veel 

onzekerheid is omgeven vanwege corona. We zetten uiteraard wederom 

in op solide financieel beleid, strijden voor de laagst mogelijke lasten 

voor de inwoners en zijn positief kritisch op thema's uit het 

coalitieprogramma zoals duurzaamheid, wonen, mobiliteit  en 

gemeentelijk vastgoedbeleid. 

 

                                     

Arnold de Man, fractievoorzitter          
 
 
 
KOMT U OOK EEN KEER LANGS?  
Vindt u het leuk om eens een kijkje te nemen in de keuken van de fractie? U bent 
van harte welkom. Omdat wij digitaal vergaderen, kan dat via een Zoom-meeting. 
Heeft u dat niet, dan kan een van onze fractieleden u eventueel ontvangen in de 
fractiekamer in Oud-Beijerland, waar u dan gezamenlijk digitaal de vergadering 
kunt meemaken. We vergaderen regelmatig op maandagavond van 20 tot 22 uur. 
Bel met Odila Sibrijns voor meer informatie: 06-54322737.  
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Op naar de verkiezingen 

in 2021 en 2022  
 
 
 
 

De  gemeenteraadsverkiezingen in maart 2022  
lijken nog ver weg, maar over ruim 6 maanden beginnen hiervoor de 
inhoudelijke voorbereidingen al. De doelstelling voor deze verkiezingen is 
helder: we willen zetelwinst om collegepartij te worden waardoor we onze 
liberale plannen lokaal zo goed mogelijk uit kunnen voeren. We gaan voor 
minimaal zes zetels en dat zijn er twee meer dan nu. 
Om in maart 2022 succesvol te kunnen zijn moeten we een grote herkenbare 
en sterke kandidatenlijst hebben en uiteraard kiezers. Dit gaat niet vanzelf. 
Voor de kandidatenlijst hebben meer (actieve) leden nodig en voor het 
bereiken van kiezers moet de VVD Hoeksche Waard duidelijk zichtbaar zijn en 
niet alleen vlak voor de verkiezingen. Het is dus zaak dat we met elkaar de 
schouders eronder zetten, want de fractie en het bestuur kunnen het niet 
alleen. 
 
Inmiddels is er al enkele maanden een groep van zes enthousiaste leden (de 
zogenaamde V-Power groep) bezig om met een plan van aanpak de basis te 
leggen voor de zetelwinst in maart 2022. Hoogstwaarschijnlijk heb je de 
eerste de activiteiten al gemerkt: de enquêtes om te informeren wat jij 
belangrijk vindt, de virtuele liberale borrel en de toenemende activiteiten op 
de social media (Facebook, LinkedIn, Instagram en  website). Er zijn nog veel 
meer ideeën en plannen, maar voorlopig zal vanwege de Coronasituatie het 
merendeel “digitaal” worden uitgevoerd. 
 
Mocht je ook je schouders onder het succes van VVD Hoeksche Waard willen 
zetten, dan ben je van harte welkom bij de V-Power groep of laat weten dat je 
wilt helpen bij de activiteiten die we gaan organiseren. In de aanloop naar de 
verkiezingen maar zeker tijdens de campagne zijn extra handen meer dan 
welkom. 
 
Het ondersteunen van jouw lokale VVD kan ook in kleine dingen zitten, zoals: 

• Het volgen van de VVD Hoeksche Waard op Facebook, LinkedIn, 
Instagram en op de website, je vrienden uitnodigen en 
berichten delen; 

• Het bijwonen  van de (virtuele) activiteiten en ook hierbij je 
vrienden uitnodigen. Ook die geen lid zijn van de VVD; 

• Het aanschieten van een goede bekende waarvan je weet dat 
diegene VVD stemt en nog net een zetje nodig heeft om lid te 
worden. V-power heeft overigens ook een buddysysteem 
voorbereid, zodat nieuwe leden direct worden opgevangen en 
vertrouwd worden gemaakt met de VVD. Uiteraard mogen 
bestaande leden hiervan ook gebruik maken; 

• Een extra donatie voor de verkiezingskas. 
 

De uitdaging van de zetelwinst staat er voor ons allemaal en iedereen kan hier 
aan bijdragen. 
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Als mooie “generale” gaan we ook aan de slag met de campagne voor de 
Tweede Kamerverkiezingen in maart 2021. Ben je geïnteresseerd of heb je 
vragen neem dan contact met Robin Heij (06-23299255) 
 
We rekenen op jullie! 
 
Team V-Power 
 

 

Politiek nieuws uit de fractie 

WONINGBOUW 
De Hoeksche Waard staat voor en flinke opgave om aan de vraag naar 
woningen te voldoen. En helaas haalt dit college de ambitie van 500 woningen 
per jaar niet. Dat is teleurstellend. De VVD heeft een raadsbrede motie om 
tempo te maken, ook voor het goedkope segment, ondersteund. We hebben 
de wethouder opgeroepen in actie te komen en hebben ook via social media 
opgeroepen om de initiatieven van ontwikkelaars voortvarend op te pakken 
en actief mee te denken in mogelijkheden in plaats van beperkingen. 
Dit draagt enorm bij om de doorlooptijden zo kort mogelijk te houden.  
 
JEUGDZORG 
De VVD heeft zich wederom kritisch opgesteld over de begroting van 
Jeugdzorg nadat er wederom een overschrijding moet worden goedgekeurd. 
Niet alleen de structurele overschrijding, maar met name het gebrek aan 
snelheid in het doorvoeren van de transformatie en gemaakte afspraken 
hierover zijn ons een doorn in het oog. Het is goed om te zien dat langzaam 
maar zeker, meer partijen onze kritiek gaan onderschrijven. Wij stoppen niet 
met het aandringen op een actievere houding van de wethouder om de 
veranderingen door te voeren en het budget onder controle te houden. 
 
BEGROTING 2021 
Bij het verschijnen van deze nieuwsbrief is de fractie druk bezig met het 
bestuderen van de begroting. Als VVD maken we ons wel zorgen over het 
financieel beleid; tekorten dreigen een groot probleem te worden. De 
discussies hierover zijn tijdens raadsvergaderingen op donderdag 5 en 12 
november te volgen via de website van de gemeente. Als altijd is de VVD 
positief kritisch en zetten we in op zo laag mogelijke lasten, geen overbodige 
uitgaven en beheersen van kosten van het ambtenarenapparaat.  
 
OUDE RAADHUIS OUD-BEIJERLAND 
Er is een knoop doorgehakt over het verbouwen van het Oude Raadhuis, 
inclusief een nieuwe aanbouw, ondanks een forse kostenoverschrijding. Na 
uitgebreide discussie en vragen van de VVD over de exploitatie is het verzoek 
goedgekeurd. De VVD heeft de wethouder gevraagd het huurcontract voor de 
bibliotheek voor langere tijd vast te leggen om zo het business model veilig te 
stellen. Daarnaast is door ons toedoen toegezegd de locatie Lindenhoeve, die 
grotendeels leeg komt te staan, een nieuwe bestemming te geven. We 
denken hierbij aan sloop van het gebouw en het bouwen van woningen. 
 
NIEUW ZWEMBAD NUMANSDORP 
Al in 2018 heeft de raad van toenmalige gemeente Cromstrijen ingestemd 
met de nieuwbouw van het zwembad bij de Meestooflaan. Ook de VVD is 
overtuigd dat er een nieuw zwembad moet komen, omdat het huidige te klein 
is en niet meer voldoet aan de eisen van de huidige tijd.  
Het huidige college wil een andere configuratie tegen een ander financieel 
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plaatje, waardoor zo'n 3,5 miljoen euro extra nodig is. Samen met een aantal 
andere partijen heeft de VVD verzocht om een vergelijkend onderzoek te 
doen naar de kosten van de beide configuraties (oorspronkelijk: 6 banen en 
15m2 instructiebad en de nieuwe: 8 banen en 200 m2 instructiebad). Daarbij 
wordt niet alleen naar de bouwkosten gekeken, maar ook naar 
exploitatiekosten. Maatschappelijke factoren worden in de afweging 
meegenomen. De VVD heeft al aangegeven dat het zwembad ruime 
openingstijden zou moeten hebben op werkdagen maar ook op zondag, zodat 
ook de mogelijkheid tot recreatief zwemmen wordt uitgebreid. En ook 
hebben we de wens kenbaar gemaakt dat locatie van het huidige zwembad 
De Waterstee aan de Nassaulaan wat ons betreft uitermate geschikt is voor 
de bouw van goedkope appartementen voor starters en kleine huishoudens.  
De definitieve beslissing over de configuratie wordt volgend jaar zomer 
genomen, waarna de bouw kan starten en de opening is voorzien voor 
voorjaar 2023. 
                                                                     
COMPENSATIEREGELING WINDPARK SPUI 
Tijdens een bezoek aan omwonenden van het Windpark Spui van de fractie en 
statenlid Mirjam Nelisse is duidelijk geworden dat de exploitant van het Windpark 
de gemaakte afspraken over compensatieregelingen nog steeds niet hebben 
nagekomen. 
Via een motie van de VVD, die unaniem is gesteund door de andere fracties, heeft 
de gemeenteraad in een brief aan de wethouder hem de opdracht gegeven om 
bij het bevoegd gezag, Provincie Zuid-Holland, bij de exploitant handhaving af te 
dwingen op het nakomen van de afspraken uit de compensatieregelingen.  
 
KERKKLOKKEN MIJNSHEERENLAND 
De klokken blijken de wettelijke geluidsnormen ruimschoots te overschrijden 
en klachten over geluidsoverlast waren aanleiding om ze 's nachts stil te 
zetten. Hiertegen kwam een aantal andere inwoners in verzet. 
Via een aanpassing in de APV (Algemeen Plaatselijke Verordening) wilde het 
college de klokken 's nachts weer laten luiden. Het argument was dat het 
karakter van het dorp werd aangetast en dat bij oude kerkgebouwen een 
uitzondering gemaakt kan worden. De raad was enorm verdeeld over de 
kwestie en pas na verhitte discussies stemde een kleine meerderheid voor het 
aanpassen van de APV. 
De VVD heeft tegengestemd: voor ons is nachtrust een grondrecht, dient het 
's nachts luiden in de huidige tijd geen enkele doel en wordt bovendien de 
geluidsnorm overschreden.   
 
REGIONALE ENERGIESTRATEGIE (RES) EN DUURZAAMHEID 
Alle gemeenten in Nederland zijn door de overheid gevraagd om hun aandeel 
in de energietransitie te leveren en een bod te doen over wat zij gaan 
bijdragen om Nederland in 2050 energieneutraal te laten zijn. Ook de 
Hoeksche Waard. Het huidige college heeft een forse ambitie neergelegd 
door in 2040 energieneutraal te willen zijn. Daarom is besloten om het RES-
aanbod nu al te doen en de extra ambities in een apart plan uit te werken. De 
plannen hiervoor zijn nog in de maak. Het RES-bod is uitgebracht. De VVD 
heeft aangedrongen dat er niet nog meer windparken dan de huidige worden 
gebouwd en dat het bouwen van zonneparken niet onze voorkeur heeft. Er 
zijn nog genoeg daken waar initiatieven kunnen worden ontplooid. De RES 
komt in de loop van 2021 weer op de agenda als de provincie en het Rijk de 
plannen van alle gemeenten naast elkaar hebben gelegd. Voor wat betreft 
duurzaamheid wachten we op het college om eind dit jaar met een 
beleidsplan te komen.  
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HOCKEYCLUB HOEKSCHE WAARD KRIJGT WATERVELD 
De VVD heeft het voorstel voor een achtergestelde lening aan de hockeyclub 
van harte ondersteund. Hiermee kan een waterveld worden aangelegd, 
waarmee de club weer voldoet aan de aanbevelingen van de KNHB om mee te 
kunnen doen op alle niveaus van het moderne hockey.  
 
MINDERJARIGE VLUCHTELINGEN 
Deze zomer ontstond een initiatief vanuit een aantal raadsfracties om 
minderjarige vluchtelingen uit de kampen in Griekenland naar de Hoeksche 
Waard te halen en hier te huisvesten. De VVD heeft zich hier duidelijk tegen 
uitgesproken. Wij vinden niet dat lokale politiek tegen landelijk beleid moet 
ingaan. Er is een overeenkomst met Griekenland gesloten om de situatie van 
minderjarigen te verbeteren. Bovendien is de VVD er niet van overtuigd dat 
dit het beste is voor deze vluchtelingen, omdat hun kansen in Nederland 
veelal minimaal zijn gezien hun land van herkomst, hun opleidingsniveau. 
Bovendien houdt het de mensensmokkel in stand, omdat er hoop wordt 
gewekt waardoor mensen een enorm risico nemen om de veelal vergeefse 
reis te ondernemen. 

 

 

Ook (politiek) actief worden?  
 
Lijkt het je leuk om actief binnen de lokale politiek aan de slag te gaan? Kom 
dan eens op 'snuffelstage' bij de fractie. Zo leer je de fractie beter kennen, 
wat er speelt binnen de gemeente en hoe wij daar als VVD een liberale 
invulling aan willen geven. Nu vanuit de oppositie, maar uiteraard willen we in 
een volgende raadsperiode graag deelnemen in de coalitie. 
In voorbereiding daarop willen we nu al aan de slag om met een goede ploeg 
aan de start te verschijnen? Wil je raadslid worden, burgerraadslid of 
steunfractielid, dan is nu het moment om aan te schuiven. Kom een keer langs 
bij de fractievergadering en doe mee.  
 
Interesse? Neem contact op met Eldert de Jager (06-53891420) 
 

 

Nieuwsflitsen 

 
REDACTIELEDEN GEZOCHT 
Wil je ook bijdragen aan deze nieuwsbrief? De redactie kan je hulp goed 
gebruiken. Als je een creatieve pen hebt en ieder kwartaal een paar uurtjes 
vrij kunt maken, ben je van harte welkom. Je kunt je belangstelling kenbaar 
maken bij Odila Sibrijns, 06-54333727. 
 
INGEZONDEN STUKKEN 
Wij zijn benieuwd naar ieders standpunten. Vind je ergens iets van of 
wil je iets kwijt? Aarzel niet en stuur een ingezonden brief. Je kunt je 
brief sturen naar info@vvdhoekschewaard.nl 
 

 

mailto:info@vvdhoekschewaard.nl?subject=Ingezonden%20brief%20tbv%20nieuwsbrief&body=Hallo%2C%0A%0AHierbij%20mijn%20ingezonden%20stuk%20voor%20de%20nieuwsbrief.%0A%0AVoor%20informatie%20ben%20ik%20te%20bereiken%20op%3A%20..............%0A%0A%0AMet%20vriendelijke%20groet%2C%0A%0A
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Volgende Meet & Greet: 26 november  
 
Op donderdag 26 november a.s. is de volgende digitale Meet & Greet. Het 
thema die avond is de economische monitor van de Hoeksche Waard. Onder 
het genot van een drankje en snack (uit eigen keuken) gaan we met elkaar in 
gesprek over dit boeiende onderwerp. Uiteraard met interessante 
gastsprekers en genodigden. Meld je nu aan via het bestuur. 
Na aanmelding ontvangt u een link waarmee u op 26 november om 20.00 uur 
kunt inloggen. 

 

 
 

 

Eve 

nementenkalender 

 
Hieronder vind je een overzicht van de geplande activiteiten vanuit het 
bestuur en de fractie 
 
23 november 2020        Digitale Algemene Ledenvergadering 
 
26 november 2020       Meet & Greet: Economische Ontwikkeling Hoeksche 
                                         Waard 
                                                        
17 maart 2021              Tweede Kamerverkiezingen 
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